
Grundejerforeningen Solbakken 
 
Referat af bestyrelsesmødet den 1. april 2015 
Tilstede: Erik Bottke, Vagn Skodborg, Jørgen Bang og Lene Lange. Tom Lange deltog i 
behandling af punkt 2.  
 

1. Meddelelser – herunder status for veje, grøfter og fællesarealer 
Vagn har lavet et nota om hidtidig praksis for vedligeholdelse veje, grøfter 
mv., som videregives til den nye bestyrelse.  
 

2. Plan for arbejdsdag Skærtorsdag den 2. april 2015 kl. 9-12,30 
Der inddeles i arbejdshold. Grundejere, som hjælper på arbejdsdagen, er 
velkomne til at tage af det brænde, som laves på arbejdsdagen. Hvis der 
ligger brænde tilbage efter påske er alle grundejere velkomne til at hente det, 
som ligger tilbage.  
Grenaffald samles i 2 store bunker med henblik på afhentning af lastbil.  
 

3. Punkterne på generalforsamlingen Langfredag den 3. april 2015  
Arkiv: Jørgen har gennemgået og sorteret i arkivet, og har i den forbindelse 
reduceret til 3 mapper, som foreslås bevaret. Jørgen oplyser, at det af 
tidligere referater fra 1980’ern fremgår, at der skulle være et 
ordensreglement. Dette findes imidlertid ikke i arkivet. Bestyrelsen vil 
forsøge at genfinde ordensreglement. 
 

TDC: Bestyrelsen er af TDC (pr. 10. marts 2015) blevet orienteret om, at der 
arbejdes på en udbygning af mobildækningen i området, som kan betyde 
oprettelse af en ny antennemast. Der foreligger nu to konkrete forslag til 
placering af mast; den ene ved info-boksen og den anden i det første sving 
ved fredningslinjen. Drøftes med henblik på et mandat til, at den nye 
bestyrelse kan arbejde videre. 

 

Det aftales, at bestyrelsen mødes ½ time før generalforsamlings start. 
 

4. Eventuelt 
En grundejer har forespurgt, om tilladelse til at reklamere for effekter til salg 
på postkasserne. Bestyrelsen foreslår, at der i stedet lægges et opslag i 
postkasser til relevante huse. Derudover opfordres til at dele opslag, som kan 
have interesse for grundejerforeningens medemmer på Facebook.  
 

 
 


